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Yttrande angående – Grundskolenämndens 
lokalbehovsplan 2024 
 
 
Lokalbehovsplanen utgör ett värdefullt faktaunderlag men vi saknar några viktiga 
delar som vi anser är nödvändiga/centrala för en fullständig bedömning av 
framtida behov. Vi ser gärna att framtida lokalbehovsplaner innefattar en tydlig 
redovisning av antalet ej utnyttjade skolplatser, deras geografiska fördelning och 
hur situationen förväntas utvecklas framöver. Utan denna information blir det 
svårt att fatta välgrundade beslut kring eventuella nya lokalbehov. Planen bör 
även klargöra vilka möjligheter som finns att utnyttja befintliga tomplatser, vilket 
skulle kunna minska både kostnader och resursanvändning. 

Vi noterar också att de nya höjda nyckeltalen för skolgårdanas storlek i 
ytterstaden som nu gäller skapar stora problem och medför extra kostnader, precis 
som vi tidigare har förutsett. Dessa högt ställda krav på friytor innebär dessutom 
en konkurrensnackdel för de kommunala skolorna jämfört med de fristående 
skolorna, som inte omfattas av samma regler. Detta är en fråga som bör tas i 
beaktande för att säkerställa rättvisa och hållbara lösningar inom 
utbildningssektorn. 

Vi ser fram emot att lokalbehovsplanen fortsätter att utvecklas med dessa 
synpunkter i åtanke och bidrar till en långsiktigt hållbar planering av skolans 
lokaler där lokalkostnaderna hålls nere för att säkerställa att så mycket som 
möjligt av nämndens resurser går till elevpengen. 
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